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Vad har hänt sedan förra mötet?
● GDPR utbildning för föreningar och extra invalda.
● Serveringstillstånd för mottagningspuben är inne.
● Tillståndsprov är bokat.
● Nollan är antagen!
● Vi har introducerat oss för sektionen och Nollan.
● GDPR Utbildning för föreningar och extra invalda.
● Kastat ut folk från drive.

Den kommande veckan:
● Workshop

Diskussioner:
● Fumvalsfika

- Bakgrund:
- På grund utav att vi haft många som röstat i FUM-valet så

skulle Kåren betala 500kr för fika
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- Diskussion:
- styrIT22 trodde kåren skulle köpa fikat, men det verkar bara som

de betalar men vi köper?
- Beslut:

- Vi skriver och kollar med dem.

● FlashIT profilering
- Bakgrund:

- FlashIT skulle vilja ha godkännande för att de ska få 1004 för
tryck till sina kommittéutstyrslar.

- Diskussion:
- Verkar rimligt.

- Beslut:
- Prince lägger ner sin röst
- Enhälligt godkänt

● Kontaktpersoner för arbetsgrupper
- Bakgrund:

- Det finns fler än bara kommiteer och föreningar som behöver

kontaktpersoner.

- Diskussion:
- Vilka grupper?

- Kandidatsmidagsgruppen
- Kan komma en del frågor till styrIT, vore praktiskt

med en kontaktperson.
- Kommer mestadels ekonomifrågor.
- Borde nog åtminstone skapa en chatt för

direktkommunikation.
- Kaffeansvariga

- Vi borde nog hantera det mer som äskningar, om
de vill köpa in något bör de fråga oss om lov.

- Beslut:
- När arbetsgruppen valts in, skapar vi en chatt för

direktkommunikation med dem.
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● Centiro kanske sponsrar sektionsbil
- Bakgrund:

- Drake hälsar att Carbol säger att Centiro skulle kanske kunna

vara intresserade av att sponsra en sektionsbil, info från Drake
som jobbar där.

- Diskussion:
- Vi borde nog prata med ArmIT om detta.

- Beslut:
- Vi pratar med ArmIT

● JämK
- Bakgrund:

- JämK vill vara med på något under mottagningen.

- Diskussion:
- Detta är nog egentligen inte en fråga för oss.
- NollKIT borde nog få ta hand om detta.

- Beslut:
- Vi vidarebefordrar till NollKIT

● NollKIT teambuilding mottagning/planeringsveckor
- Bakgrund:

- Det kan vara bra att göra något för/ihop med NollKIT innan

mottagningen så att vi lär känna dem lite bättre.

- Diskussion:
- Känns som en bra idé att ha lite teambuilding innan

mottagningen.
- Det är nog också en bra idé att bjuda dem på mat under

mottagningen så de får ranta lite också.

- Beslut:
- Vi frågar NollKIT när de kan ha teambuilding.

● Sektionsmöte 0
- Bakgrund:

- Vårt arr på mottagningen, kan vara bra att börja tänka på.

- Diskussion:
- Vi borde göra så att vi skriver ut sektionsmöteshandboken för

Nollan.

Doc ID: 8e90ca800e1fe5e2843589d1bffede2157b86c39



- Tanken är nog att vi sköter det logistiska, men MötespresidIT tar
hand om själva mötet.

- Vi borde nog planera tillsammans med MötespresidIT egentligen.
- Beslut:

- Vi skickar ut förslag för planeringsdatum till MötespresidIT

● Fyllnadsval, extra sektionsmöte?
- Bakgrund:

- Vill vi ha ett extra sektionsmöte efter mottagningen för

fyllnadsval. Hur tänker vi.

- Diskussion:
- Det är ganska många som ska ha fyllnadsval nu LP1

- Dock är det nog bara relevant för de som har hittat folk
som faktiskt kan tänka sig söka.

- Vill vi ha det direkt efter mottagningen? Eller senare?
- Om Valberedningen har tänkt ha en “förenings/komittée”

mässa så känns det bra att ha efter.
- Det skulle vara bra för potentiella Nollan som skulle

kunna tänka sig söka.
- För och nackdelar med extrainvall till styrIT

- För
- Fler person som kan göra arbete, vi har redan

mycket nu
- Kan rösta så att vi har en utslagsröst
- Blir inte lika “sårbara” som styrelse, då fler kan

saknas och vi ändå kan ha styrelsemöte
- Emot

- Kanske blir svårt med gruppdynamik, vi alla känner
varandra redan

- Tänker att vi bör hålla en asplunch så att man kan lära känna
potentiella aspar.

- Beslut:
- Vi kollar med styrIT’22 om tankar.
- Sedan kontaktar vi ValleB och MötespresidIT.
- Därefter kontaktar vi relevanta komittéerna.

Övrigt:
● Ability to act

- Det är en digital våldspreventionsutbildning som hålls utav kåren den
10/8.
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- Bra att så många sommöjligt som arrar går på den
- Beslut

- Skickar ut i FKIT så folk kan anmäla sig
- Alla från styrIT som kan anmäler sig

Mötet avslutas 19:30

_______________________
Förste justerare
Jennifer Hallberg

_______________________
Andre justerare
Erik Persson
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